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REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO-BILOGORSKA ŽUPANIJA 

GRAD ČAZMA 
GRADSKO VIJEĆE 

 
KLASA: 021-05/14-01-2 
URBROJ: 2110-01-03/14-12 
Čazma, 16.06.2014.             
                                                           Z A P I S N I K  

o radu 6.  sjednice Gradskog vijeća Grada Čazme  
održane 16.06.2014. godine, s početkom u 9,00 sati  

u gradskoj vijećnici u Čazmi, K. Tomislava 1. 
 
 

NAZOČNI  IZABRANI VJE ĆNICI:                               IZOČNI: 
      1.   Nedeljka   Bačani                                             1. Željko  Sinković                                                        

2. Nevio       Birt                                      
3.   Rudolf      Duž 
4.   Petar         Dudaš 
5.   Stjepan     Gomerčić 
6.   Marijan    Habijančić 
7.   Branko     Kupsjak 
8.   Darko       Kajfeš 
9.   Antun       Mesar 
10. Franjo      Milčić 
11. Nikolina  Perčec 
12. Vinko      Ravlić 
13. Danijela   Šajtar 
14. Ivana       Žugaj 
 
     Sjednici su prisustvovali: 
1. Dinko Pirak, gradonačelnik, 
2. Snježana  Dončević, zamjenica gradonačelnika, 
3. Andrea Prugovečki Klepac, pročelnica Upravnog odjela za proračun, komunalnog 

gospodarstva ,gospodarstvo, zaštitu okoliša i ekologiju, 
4. Jadranka Paranos, pročelnik-tajnik, 
5. Ivan Beljan, direktor "Komunalija" d .o. o. 
     Sjednici su prisustvovali rukovoditelji službi i ustanova koji se financiraju iz proračuna  
     -predstavnici medija. 
     
  Predsjednik vijeća Vinko Ravlić, pozdravio je nazočne i nakon izvršene prozivke 
konstatirao da je od 15 vijećnika na sjednici prisutno 14 vijećnika i vijeće može donositi 
pravovaljane akte. 
      
   Predsjednik vijeća dao je na usvajanje Zapisnik sa 5 sjednice vijeća. Nakon iznijetih 
primjedbi na tekst Zapisnika pod točkom Aktualni sat  i obrazloženja tajnice po 
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primjedbama. ,  sa 12 glasova "za" 1 glasom "protiv" i 1 "suzdržanim" glasom većinom 
glasova usvojen je Zapisnik sa 5 sjednice  vijeća. 
 
    Predsjednik vijeća predložio je dnevni red kao u sazivu koji je sa 14 glasova "za"  usvojen 
jednoglasno  
   
                                                        D N E V N I      R E D 

 
1.  Prezentacija tijeka izrade "Razvojne vizije Grada, strategije razvoja i strateških projekata koji  
     će se kandidirati za sufinanciranje iz Fondova EU" 
     Izvjestitelj: Damir Novotny, predstavnik tvrtke T & MC. 
2. Aktualni sat(informacije ,upiti i prijedlozi) 
      
3. Razmatranje prijedloga i usvajanje Godišnjeg obračuna Proračuna Grada Čazme za 
    2013. godinu. 
    Izvjestiteljica: Andrea Prugovečki Klepac; pročelnica Upravnog odjela za proračun,  
    komunalno gospodarstvo, gospodarstvo, zaštitu okoliša i ekologiju, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o prihvaćanju Izmjena  i dopuna Plana  
    gospodarenja otpadom Grada Čazme za razdoblje 2010.-2015 .g. 
    Izvjestiteljica: Andrea Prugovečki Klepac, pročelnica Upravnog odjela za proračun , 
    komunalno gospodarstvo, gospodarstvo, zaštitu okoliša i ekologiju. 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o dodjeljivanju javnog priznanja Zlatnog grba  
    Grada Čazme, 
    Izvjestiteljica: Jadranka Kruljec Sever, predsjednica Odbora Gradskog vijeća za društvene 
    djelatnosti, priznanja, predstavke i žalbe. 
      
                                                              Točka 1.   
           Vinko Ravlić,  predsjednik vijeća pozdravio je gospodina Damira Novotny predstavnika 
tvrtke T&MC i pozvao da kao izvjestitelj obrazloži prezentaciju Razvojne vizije Grada, strategije 
razvoja i strateških projekata koji će se kandidirati za sufinanciranje iz Fondova EU. 
      Dinko Pirak, gradonačelnik Grada Čazme u kratkim crtama obrazložio je potrebu izrade 
Strategije razvoja Grada Čazme budući da Grad Čazma kao jedinica lokalne samouprave bez 
strategije razvoja ne može prijaviti svoje projekte za sredstva iz fondova EU. 
   Damir Novotny, predstavnik tvrtke T &MC obrazložio je strategiju razvoja Grada Čazme po 
segmentima razvoja. Nakon detaljne analize vijećnici su informativno prihvatili prezentaciju 
tijeka Razvojne vizije grada . 
                                                                Točka 2. 
     Aktualni sat(upiti, prijedlozi i informacije) 
Dinko Pirak, gradonačelnik podnosi kraće izvješće o važnijim aktivnostima u Gradu Čazma  u 
periodu od zadnje sjednice vijeća. Gradonačelnik je pojedinačno obrazložio važnija događanja i 
aktivnosti na nivou grada kao i sve značajnije odluke koje je u svojoj nadležnosti donio. Odluke 
za čije je donošenje nadležno gradsko vijeće proslijeđene su vijeću na razmatranje i donošenje. 
    Branko Kupsjak 
-ponovno bi postavio pitanje oko završetka radova na nogostupu u G. Dragancu. Ostalo je još za 
napraviti oko 50 metara nogostupa, kao i parkiralište kod groblja u Dragancu. Molio bi da mi 
direktor komunalnog poduzeća koje je izvođač radova odgovori kada će ti radovi biti izvedeni i 
nogostup konačno napravljen. 
  -zahvalio bih se svim vijećnicima koji su se odrekli dijela dnevnice u ime pomoći za Izidoru 
Posavec, 
 - predlažem da se ispred grada preko naših saborskih zastupnika pokrene inicijativa u pogledu 
postavljanja zastupničkog pitanja po Zakonu o športu .Po novom zakonu sva djeca koja se bave 
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športom moraju ići na  liječnički pregled u Zagreb, jer se više ne priznaje liječničko uvjerenje 
koje izdaje njegov liječnik, roditelji taj pregled ne mogu platiti. 
   Nedeljka  Bačani 
-postavila bi pitanje što smo mi poduzeli u pogledu zaštite od poplava na našem području. 
Prvenstveno mislim dali su osposobljene pumpe koje bi trebale biti na našem području. Vidjeli 
smo što se dogodilo u Slavoniji i zato moramo biti spremni da nas poplave ne iznenade. 
  - ponovno postavljan pitanje u svezi sanacije prilaznog puta kod groblja u Pobjeniku,  kao i 
izgradnje parkirališta kod groblja u Vrtlinskoj .U Vrtlinskoj za vrijeme sprovoda auti su na cesti. 
   -u saboru treba postaviti zastupničko pitanje u svezi plaćanja liječničkih svjedođžbi jer i 
građani koji volontiraju tj. rade preko Centra za socijalni rad  na javnim radovima moraju imati i 
liječničku svjedođžbu, koju isto treba platiti. 
     Rudolf Duž 
-postavio bih pitanje u svezi sanacije crkve u Čazmi. Radovi na obnovi predugo traju , 
- zanima me dali je pokrenut postupak legalizacije sportskih objekata , 
-građane zanima i status stare zgrade komunalija. U čijem je vlasništvu i što vlasnik planira sa 
tom zgradom.  Za koju namjenu istu planira urediti s obzirom da je zgrada u samom centru 
grada. 
   -predlažem da se pokrene postupak  izmjene prostornog plana za one namjene i potrebe grada 
za što prema važećim zakonskim propisima morama imali planiranu lokaciju kao sad za 
reciklažno dvorište, kako bi izbjegli situaciju da se izmjene prostornog plana donose po hitnom 
postupku. 
   -građane zanima kad će se pokositi graba u odvojku  iz ulice sv. Andrije, 
  -zanima me što je sa zemljištem dolje od benzinske stanice gdje su bili jarboli za  novu 
tvornicu. 
  -Šajtar Danijela 
   -građani mole da se razmotri mogućnost izgradnje nogostupa i kanalizacije u Moslavačkoj 
ulici, te da se nasipa odvojak u ulici Milana Novačića iza kućnog broja 120. 
-građane zanima i kada će se raditi spoj ulice A. Vulinca i Livadarske i je li moguć popravak 
nogostupa i prilaza oko OŠ Čazma. 
  Antun Mesar 
-što je sa otvaranjem punionice vode u Pavličanima, 
-zanima nas koliko se prihoduje od najamnine  od poslovnog prostora u domu u Dragancu i  kud 
su ti novci utrošeni. Molim da mi se odgovor o istom dostavi u pismenom obliku. 
   Petar Dudaš 
-ponovno bi postavio pitanje čišćenja graba ,posebno u naselju Grabovnica, 
-građane zanima kad će se krenuti sa radovima na vodovodu Miklouš-Martinac. 
  Franjo Mil čić 
-građani koji gravitiraju prema starom  sajmištu imaju upit kada će se očistiti sajmište, jer na 
sajmištu ima polomljenih grana. 
   Darko Kajfeš 
-uputio bih pohvale gradu jer se konačno krenulo sa uređenje zgrade za branitelje tj zgrade 
bivšeg ŠTO. 
  -branitelji imaju prijedlog ukoliko se u Čazmi bude otvarala nova ulica, molimo da i branitelji 
sudjeluju u određivanju imena  novih ulica. 
    Dinko Pirak, gradonačelnik odgovara na postavljene upite vijećnika 
-nogostup u G. Dragancu je napravljen u onoj dužini koju smo  dogovorili sa Hrvatskim cestama 
i vjerujem da ćemo do ljeta  dogovoriti nastavak izgradnje kako bi ta investicija bila jednom 
završena. Parkiralište kod groblja u Dragancu je aktualno ,no to groblje ima već određeno 
parkiralište na samom ulazu u groblje. O izgradnji parkirališta se već dugo razmišlja no moramo 
znati da sve ovisi i o financijama i koliko ćemo imati novaca za pojedinu namjenu.  
 - plaćanja zdravstvenih pregleda djece koja se bave sportom problem je na nivou države i 
vjerojatno će netko nešto morati poduzeti da se taj problem riješi na nivou države. Što se tiče 
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prijedloga da grad osigura sredstva za plaćanje tih pregleda mogu samo reći da grad za tu 
namjenu ne može izdvojiti dodatna sredstva. Očekujemo da će se nešto poduzeti i u svezi 
plaćanja liječničkih pregleda za korisnike socijalne pomoći 
-problematika izgradnje parkirališta ispred groblja u Pobjeniku kao  i na ostalim mjesnim 
grobljima na našem području rješavati će se prema raspoloživim sredstvima za tu namjenu  
   -ovom prigodom zahvalio bih svim građanima sa našeg područja koji su dali određenu pomoć 
za poplavljene u Slavoniji. No moramo biti svjesni da smo i mi ugroženi od poplava, jer  imamo 
Česmu koja u slučaju većih oborina može poplaviti naše područje, no naši nasipi su u dosta 
dobrom stanju i po našim saznanjima jedan sabirni kanal nije u funkciji no tu ćemo reagirati kod 
nadležnih mjerodavnih institucija. U dogovoru sa Hrvatskim vodama nabaviti će se i pumpe 
,odvodni kanal oko poslovne zone je u funkciji. 
-obnova crkve traje dugo jer za obnovu treba veliki novaci Ministarstvo kulture nema novca da 
bi se radovi izveli u jednom potezu a ne u etapama. Naša crkva  je vlasnik orgulja a orgulje su na 
restauraciji . Svi smo svjesni i da se radovi na pročelju  crkve trebaju ubrzati, no ti radovi su 
skupi i ovise od osiguranih sredstava . 
- stara zgrada škole na trgu u samom centru Čazme je prodana no novi vlasnik ništa ne poduzima 
.U samom centru imamo nekoliko starih zgrada koje pod hitno treba obnoviti. Razmišljamo i o 
mogućnosti da ispred grada ponudimo određena rješenja za obnovu istih. 
 -određene sportske terene imamo no u određenom momentu dati su nogometnom klubu koji ih 
prodao ili darovao "GLUMINI" i isti su sad u sudskom sporu tj. stečajnoj masi "Glumina 
banke".Grad je zainteresiran da se ti objekti ponovno vrate u vlasništvo grada no u ovom 
momentu ništa konkretno u svezi statusa vlasništva tih objekata ne možemo reći jer sve ovisi o 
rješenju situacije sa Glumina bankom. Za pojedine sportske objekte na našem području 
razmatramo mogućnost za pokretanje postupka legalizacije.  
 -za izmjenu prostornog plana moramo imati viziju razvoja kako bi mogli predlagati  i konkretne 
izmjene prostornog plana jer se izmjene i predlažu zbog pojedinih investicija. 
 -košnja  graba u ulici A. Vulinca obaviti će se kako je to planirano. 
 - zemljište u industrijskoj  zoni na kojoj su bili postavljeni jarboli za novu tvornicu nakon što je 
vraćeno gradu prodano je tvrtki OG "Letec" d.o.o. D. Draganec a ta firma je puno uložila u 
čišćenje tog prostora. Nadajmo se da ćemo u dogledno  vrijeme imati dosta pravih ulagača za 
određene investicije. 
  - za izgradnju nogostupa  u Moslavačkoj ulici do naselja Suhaja  podnijeli smo zahtjev 
Županijskoj upravi za ceste. U toj ulici sami smo napravili jedan dio nogostupa na što smo imali 
prigovor revizije, budući mi nismo vlasnici te ceste, cesta je kategorizirana kao županijska. 
 -po prijedlogu da se u ulici M. Novačića nasipa odvojak ceste kod broja 120 , u ovom momentu 
mogu samo reći da ćemo taj prijedlog razmotriti  i ako bude financijske mogućnosti to ćemo 
napraviti jer moramo znati da ti radovi koštaju i za isto se moraju osigurati i financijska sredstva. 
 -po vijećničkom pitanju da se popravi nogostup u ulici A. Vulinca moramo konstatirati da je 
cjelokupni  nogostup u toj ulici u lošem stanju   i kada će se napraviti spajanje ulice A. Vulinca i 
Livadarske  zbog sigurnosti djece u ovom momentu ne možemo ništa reći jer je osnovna škola u 
vlasništvu županije i naš zahtjev  za izvođenje tih radova je odbijen. 
 - o punionici  vode u Pavličanima   mogu samo reći  da je gradu u svezi te investicije  Jamnica 
poslala pismo namjere o istom  na što se grad pismeno očitovao, no vjerojatno su imali  namjeru 
samo kupiti  sva izvorišta no i dalje je sve ostalo nepoznanica jer investiranja nema. Izvorište 
Pavličani se koristi kroz vodocrpilište u Vrtlinskoj. 
-postavljeno je vijećničko pitanje u svezi najma i korištenja poslovnog prostora u domu u G. 
Dragancu i utrošku sredstava od najamnine  tog poslovnog prostora. Sredstva ostvarena od 
najamnine su sredstva gradskog proračuna  i vjerojatno će se iskoristiti za legalizaciju samog 
objekata. O  istom ćete dobiti izvješće tj. odgovor u pismenom obliku. 
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- sa čišćenjem graba uz nerazvrstane ceste smo započeli. U ovoj godini za tu namjenu utrošiti će 
se oko 100.000, 00 kuna no to je skup posao  a obavezu održavanja graba uz pojedine ceste ima 
pravna osoba koja je po zakonu i vlasnik ceste. 
  -vodovod Miklouš-Martinac je jedini pravac vodovoda koji nije napravljen  i za taj pravac 
vodovoda imamo projektnu dokumentaciju a objavljen je i natječaj za izvođenje radova, 
cjelokupna investicija je u vrijednosti od  4.000.000,00 kuna no taj vodovodni pravac nije 
napravljen mada je ušao u planirane investicije  a investitor je županija . 
  - čišćenje prostora starog sajmišta obaviti će se kada naše komunalno poduzeće ocjeni da taj 
posao može obaviti  uz već planirane poslove. Kod crkve u Mikloušu  očišćena je jedna velika 
površina a kod čišćenja  igrališta  za djecu trebamo biti jako oprezni. 
  -na  uređenju  zgrade ŠTO radi se kontinuirano i projekt uređenja treba dovesti do kraja te 
osmisliti sadržaje korištenja tog prostora, da pored branitelja taj prostor koriste i drugi subjekti . 
 -po pitanju da se naša braniteljska udruga konzultira ukoliko se u Čazmi bude određivalo ime 
nove ulice, mogu reći da se osjeća potreba da se u Čazmi formira nova ulica  što imamo 
planirano i našim planskim dokumentima. Građevinskog zemljišta imamo dosta samo trebamo 
ocijeniti koja je lokacija najpovoljnija jer u svaku novu ulicu treba dovesti cjelokupnu 
komunalnu infrastrukturu , a kada dođe vrijeme za određivanje naziva ulice surađivati ćemo i sa 
braniteljskim udrugama. Svaka promjena naziva postojećih ulica košta jer građani koji žive u 
ulici čiji se naziv mijenja moraju mijenjati i cjelokupnu osobnu dokumentaciju. 
    Ivan Beljan 
-nogostup u Dragancu treba završiti kako  bi mogli planirati i parkiralište kod groblja mada 
parkiralište ispred tog groblja već postoji i treba dobro procijeniti dali je za to groblje potrebno 
još  jedno parkiralište. Bilo bi dobro napraviti i jedan troškovnik da vidimo koliko nas košta 
održavanje groblja. 
  - za kanalizacijsku mrežu u Moslavačkoj ulici imamo lokacijsku dozvolu a očekujemo da 
dobijemo i građevinsku . Nastojati  ćemo da ovisno o raspoloživim financijskim sredstvima  u 
oblasti komunalne infrastrukture izvedemo što više komunalnih radova.  
  Stjepan Gomerčić 
-kao vijećnik imao bih upit u svezi ove točke dnevnog reda tj. aktualnog sata jer je ovo 
iscrpljujuće za vijećnika i za gradonačelnika. Ova sjednica traje od  9-12  .U prvom dijelu 
sjednice prezentirana  je tema o budućnosti  i vizijama razvoja Čazme što je dobro i pohvalno . U 
drugom  dijelu vraćamo se u  stvarnost  i same diskusije su iscrpljujuće .Sva ova postavljena 
pitanja u svezi problematike komunalne infrastrukture su problemi koje treba raspraviti svaki 
Mjesni odbor za svoje područje i iste rješavati preko službi i tijela koja su za rješavanje istih 
nadležni. Ovo vijeće treba razmatrati i donositi odluke i akte za koje je nadležno po Statutu grada 
i važećih zakonskih propisa. Sve nadležne službe i institucije nadležne za rješavanje komunalnih 
probleme  treba staviti u funkciju a MO trebaju odraditi svoj dio posla jer su i osnovani za 
rješavanje  određenih problema  u svrhu unapređenja života građana na tom području. 
Rudolf Duž, opravdano napustio rad sjednice vijeća, na sjednici prisutno 13 vijećnika. 
                                                                  Točka 3.  
  Andrea Prugovečki Klepac, podnosi kraće uvodno obrazloženje po Godišnjem obračunu 
Proračuna Grada Čazme za 2013. godinu. Radi se o redovitom obračunu za prethodnu godinu., u 
materijalima je detaljno sve prikazano po stavkama .Ovim obračunom nisu prikazana 
potraživanja grada koja samo za komunalnu naknadu u ovom momentu iznose preko dva miliona 
kuna. Grad svoja potraživanja nastoji naplatiti poduzimajući  zakonom dozvoljene instrumente 
naplate .  
   Antun Mesar,  izvršenje proračuna za 2013, godinu je 13% .Moramo konstatirati da je premalo 
napravljeno u segmentu razvoja poljoprivrede tako da je ta stavka realizirana samo u iznosu od 
11 %.Previše od ostvarenih sredstava proračuna utrošeno je za plaće gradske uprave i  korisnike 
proračuna..U Službenom vjesniku objavljen je cjelokupni Plan nabave Općine Novska za ovu 
godinu .Mislim da bi bilo dobro da se Plan nabave i za Grad Čazmu objavi.  
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    Andrea Prugovečki Klepac, program razvoja poljoprivrede tj. sredstva po planiranoj stavci 
proračuna  za tu namjenu ostvarena su i realizirano u iskazanom postotku. Plaće u gradskoj 
upravi isplaćuju se sukladno važećim zakonskim propisima i godinama nisu mijenjane ni 
povećavane. Plan nabave Grada Čazme objavljen je na internetskoj stranici  grada.   
         Po provedenom glasovanju  sa 13. glasova "za" većinom glasova svih vijećnika. usvojen je 
Godišnji obračun Proračuna Grada Čazme za 2013 .godinu. Obračun  je u privitku zapisnika i 
čini njegov sastavni dio. 
 
                                                          Točka 4. 
  Andrea Prugovečki Klepac, podnosi kraće uvodno obrazloženje po Odluci o prihvaćanju 
Izmjena i dopuna Plana gospodarenja otpadom Grada za razdoblje 2010-2015. godinu. Izmjena 
plana odnosi se na određivanje lokacije za izgradnju reciklažnog dvorišta što je jedan veliki 
napredak u pogledu zbrinjavanja komunalnog otpada na našem području. Sukladno Zakonu o 
održivom gospodarenju sa otpadom a u svrhu uspostave cjelovitog sustava gospodarenja 
otpadom na području Grada Čazme planiraju se dodatne lokacije građevina za gospodarenje sa 
otpadom .Dodatna lokacija za gradnju reciklažnog dvorišta planira se u Ulici svetog Andrije na 
čestici kčb. 2110/3 k.o. Čazma prema uvjetima koji su propisani Pravilnikom o gospodarenju sa 
otpadom .Lokacija za gradnju reciklažnog dvorišta unijeti će se i u IV. izmjene i dopune 
Prostornog plana Grada Čazme.  
      Po provedenom glasovanju predsjednik vijeća konstatirao je da je sa 13 glasova "za" donijeta 
Odluka o prihvaćanju Izmjena i dopuna Plana gospodarenja otpadom Grada Čazme za razdoblje 
2010.-2015. godine. Odluka je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
                                                           Točka 5.  
     Jadranka Kruljec Sever, predsjednica Odbora gradskog vijeća za društvene djelatnosti 
,priznanja ,predstavke i žalbe podnijela je kraće obrazloženje po prijedlogu Odluke o 
dodjeljivanju javnog priznanja Zlatnog grba Grada Čazme. Prijedlog je odbora za društvene 
djelatnosti da se za 2014. godinu prigodom Dana Grada Čazme i blagdana sv. Marije Magdalene 
,javno priznanje Zlatni grb Grada Čazme dodjeli Osnovnoj školi Čazma povodom obilježavanja 
785. obljetnice školstva u Čazmi. .Priznanje će se uručiti na svečanoj sjednici vijeća .Odluku o 
dodjeli priznanja zlatni grb donosi gradsko vijeće a odluku o dodjeli priznanja i zahvalnica može 
dodijeliti i gradonačelnik . 
                           Po provedenom glasovanju predsjednik vijeća konstatirao je da je sa 13 glasova 
"za" jednoglasno donijeta Odluka o dodjeljivanju javnog priznanja Zlatnog grba Grada Čazma za 
2014. godinu. Odluka je u privitku zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
    Predsjednik  vijeća zaključio je rad 6. sjednice Gradskog vijeća  u 12,30 sati. 
 
 
 
 

 
                                                 

 
  
 ZAPISNIČAR:                                                
  Barka Horvati ć, upr. prav.                     

                      PREDSJEDNIK 
GRADSKOG VIJEĆA  GRADA ČAZME  
                   Vinko Ravli ć 
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